

RP-2013A

全自动电脑切捆条机

Computerized Fully-automatic Strip Cutter



技术参数 Technical parameter

切捆条宽度 The width is between	3mm-1680mm	功率 Power	3.5kw
切机刀直径 Cutter diameter	Φ400mm	使用电压 Voltage	220V/380V/50Hz
最大卷布直径 Maximum cloth roll diameter	Φ280mm	机身尺寸 Dimensions(LxWxH)	2800X1250X1400mm

上料最长宽度: 2100mm Maximum width for loading:2100mm

特点 Character

- ◆ 微电脑PLC编程数据输入、可视人机界面操作、轻松一点启动
Microcomputer programmed data input, visual interface for operation and easy & comfortable start-up
- ◆ 数据程式控制、布进电机驱动、所需尺码准确无误、同一布轴可切割五种不同尺码；（可设英制、公制）只需一点启动、一次自动完成切割
Programmed data control, Servo motor drive, accurate size for the needs, five different sizes (toggle between English and metric units) of cutting on the same cloth beam; Once the machine is started, it can complete cutting once in a time.
- ◆ 电眼监控刀片切割、切割进出速度任意电子调整、切刀主轴采用电子变频调速
Magic eye for the monitoring of cutting, electronically-tuned cutting rate, electronic transduction for the principal axis of cutter
- ◆ 电眼监控，手自动一体化磨刀机，磨刀、停顿时间只需设定、切割磨刀同时进行
Magic eye for the monitoring manual or automatic knife sharpener and sharpener; the time of pause can be set and the sharpeners can work simultaneously.
- ◆ 中英文操作界面，适合不同国家语言、简单、易懂，普通工人均可操作
Chinese & English operating interface, which is suitable for many languages; it is simple and understandable for ordinary workers
- ◆ 环保抽吹系统，把裁切过程中产生的尘屑抽掉
Vacuum unit to remove excess trimmed material and sharpening dust
- ◆ 主轴自动复位系统，装料后自动支撑，提高生产效率，降低劳动强度
Pneumatic fabric loading support
- ◆ 分条尺寸精确，同事切刀适合切不同类型材质(如布压烫胶，涤纶材质的物料)
Slitting accurately for different material (Not only fabric but also some film, polyester etc.)
- ◆ 刀片全封闭，安全系数高
Completely enclosed blade for a high safety factor